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Redoctioneel IIrr

Waarde lezer,

De feestdagen zijn alweer een tijdje voorbij en het nieuwe jaar is weer van
start gegaan. En daar hoort ook een nieuwe Bestuurskundige Berichten
bij. Niet alleen is dit de eerste editie van het jaar, maar het is ook de eerste

editie onder het nieuwe bestuur dat al vanaf september hard aan de slag

is. Inmiddels hebben de eerste activiteiten al plaatsgevonden en staan we
aan de vooravond van de eerste studiereis naar Brussel en daarna Zagreb.

De afgelopen maanden hebben we als bestuurskundigen de

kabinetsformatie natuurlijk nauw in de gaten gehouden. En inmiddels zijn
we ook gewend aan de nieuwe regering, en zij aan hun eventueel nieuwe
functies. Hoogtijd daarom om de nieuwe staatssecretaris van Sociale
Zaken en Werkgelegenheid, Tamara van Ark, te interviewen. Maar ook
op wetenschappelijk gebied hebben er veranderingen plaatsgevonden

bij Universiteit Leiden. Zo is er sinds kort een nieuw masterprogramma
"Economics and Governance ". Daarom zalin deze editie ook aandacht
besteed worden aan de link tussen economie en bestuurskunde die bij
Universiteit Leiden wordt gelegd.

Natuurlijk kan in de Bestuurskundige berichten een overzicht van de

B.I.L. activiteiten niet ontbreken en zal zowel het nieuwe bestuur, als de

alumni commissie zich aan u voorstellen.

Ik wens u veel leesplezier!

Met vriendelijke groet,

Suzan Saris

Commissaris Extern



lnformatief Redactioneel rrrr

Alumnicommissie
Het eerste half jaar heeft de Alumnicommissie Alumissie' van de B.I.L. al hard gewerkt. Zo zijn wij aanwezig
geweest bij de prinsjesdaganalyse, een interessante alumnilezing aan het voorbereiden en voor u ligt de eerste

editie van de Bestuurskundige Berichten. Hieronder stelt de Alumnicommissie zich voor. Wij hopen u allen te
mogen verwelkomen op de activiteiten en wensen u voor nu veel leesplezier toe!

I)1.1a* Selareucs - vc*rzitter
Beste lezer, mijn naam is Dylan Schreurs. Voor het tweede jaar op rij mag ik me, dit jaar als voorzitter, inzetten
voor de alumnicommissie. Naast de Alumnicommissie ben ik ook nog actief lid bij de Commissie Extern en ik
vind beide commissies ontzettend leuk om te doen.

Martijn 1,Veber - s*eretaris
Geachte lezer, mijn naam is Martijn Weber en ik ben dit jaar secretaris van de Alumnicommissie. Ik studeer
nu voor het eerste jaar Bestuurskunde en heb veel zin om mij dit jaar in te zetten voor de Alumni van de B.I.L..

Cdlfuae van der So*laa - pen*ingrncester
Geachte lezer, mijn naam is Cdline van der Boom. Na vorig jaar Commissaris Intern I geweest te zijn zal ik mij
dit jaar inzetten als penningmeester van de Alumnicommissie. Ik ben erg blij dat ik mij nog een jaar in mag
zettenvoor de B.I.L.

Quinti* Sieburgla Sj oerdsnaa

Beste lezer, mijn naam is Quintin Sieburgh Sjoerdsma. Dit jaar ben ik (een eerste jaars Bestuurskundestudent)
lid van de Alumnicommissie van de B.I.L..

Mikal ?.seggai

Waarde lezet ik ben Mikal Tseggai en ik ben vijfde jaars Bachelor student EBM. Momenteel werk ik als
debattrainer bij Debat.nl en ben ik kandidaat-raadslid bij de PvdA in Den Haag.

! P... 1 ::.:a4

Colofon

Mededelingen

Wijzigingen doorgeven
Bent u verhuisd of is uw telefoonnummer of e-mailadres
gewijzigd? Geef uw wijzigingen door via secretaris@bilboard.nl.

Inhoudsopgave
Alumnicommissie
De nieuwe alumnicommissie stelt zich voor.

XXXIIIe bestuur der B.I.L.
Het 33e bestuur der B.I.L. stelt zich voor.

Interview met Staatssecretaris van Ark 08
De alumnicommissie heeft een interview afgenomen
met de nieuwe Staatssecrataris van Sociale Zaken en

Werkgelegenheid.

Economie in Bestuurskunde 10

Wat denken de verscheidene docenten over de
samenwerking met bestuurskunde.

B.I.L. activiteiten 12

Update van de B.I.L. activiteiten die hebben
plaatsgevonden in het afgelopen halfjaar.

Alumni activiteit: Burgerparticipatie 14

Op 20 februari zaI de eerste alumni activiteit
plaatsvinden.

05

06

Het alumnilidmaatschap
Wat doet de B.LL. allemaal voor haar Alumni.
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rrrr xxxlll xxxlll IIII

XXKIIe bestuur der B.I.L.

Vanaf 12 september is het Het XXXIIIe B.I.L.-bestuur als volgt geconstitueerd:

Voorzitter: Anneke van Diepenbeek
Secretaris: Dennis Hulsbosch
Penningmeester: Atma Saam

Commissaris Intern I: Nadia Amenou
Commissaris Intern II: Najla Dakramjiane
Commissaris Extern & Vice-voorzitter: Suzan Saris

IkbenAtmaSaam, 2 1 jaarouden op hetmoment derdejaars EBM student.
Dit jaar vervul ik de functie van penningmeester binnen de B.I.L. Het is
een geweldig diverse functie waarin j. bU bijna alles betrokken wordt,
en dus ook veel magpvzzelen en op orde mag brengen! Debatteren en
verhalen volgen zijn mijn favoriete bezigheden. Daarom breng ik mijn
vrije tijd dus ook graag door met (filmhuis)films op Netflix of door de
(vaak onnodig monotone!) debatten van de Tweede Kamer te volgen.

Mijn naam is Nadia Amenou, ik ben 20 jaar en tweedejaars BBO
student. Dit jaar vervul ik de functie van Commissaris Intern I. De
feesten, borrels, almanak, redactie, diesweek en introductie van
eerstejaars zijn mijn verantwoordelijkheid. Met de vijf commissies
die ik heb gaan we er alles aan doen om weer iets moois neer te
zetten voor de leden dit jaar. Het wordt een druk jaar, maar ook
zeker hartstikke leuk en leerzaam. Ik heb er onwijs veel zin in!

IkheetNajlaDakramjiane en ikb en20 jaar oud. Hetkomendejaarvervul ik
de functie van Commissaris Intern II binnen de mooiste studievereniging
van Nederland. Ik ben verantwoordelijk voor de verschillende reizen,
de AllelaarsDagen en de masterevenementen. Dit jaar zullen wU op
reis gaan naar Zagreb en het jaar afsluiten in Tel Aviv & |eruzalem.
De Masterreis wordt natuurlijk niet vergeten, want de bestemming is
het hart van de Europese Unie: Brussel. Samen met mijn commissies
hoop ik onvergetelijke evenementen neer te zetten, zeker met plezier!

Mijn naam is Suzan Saris en ik ben 20 jaar oud. Ik ben 2.5 jaar
geleden naar Den Haag verhuist vanuit het verre zuiden om hier
bestuurskunde te studeren. Bij de B.I.L. kreeg ik meteen een thuis
gevoel waardoor ik erg actief werd. Na verschillende commissies
gedaan te hebben zal ik dit jaar jullie commissaris Extern zijn. Naast het
actief op zoek gaan naar nieuwe samenwerkingen en het organiseren
van formele activiteiten zal ik ook het contact onderhouden met
alumni. Ik heb er onwijs veel zin in om er een mooi jaar van te maken!

Mijn naam is Anneke, ikben 22 jaar oud, vierdejaars student EBM en dit
jaar de voorzitter van de B.I.L. Al vanaf mijn eerste studiejaar ben ik actief
bij devereniging en gedurende mijn studietijdheb ikhierdoor enormveel
mensen leren kennen en super veel geleerd. Dit jaar wil ik er samen met
mijn bestuur voor zorgendat al onze leden ook zoh fijne tijd beleven op
reizen,borrels en feestjes en daarnaast hopelijkveelleren! Ikkijk dan ook
enorm uit naar aankomend j aar en ben benieuwd wat ons te wachten staat !

Mijn naam is Dennis Hulsbosch. Dit jaar ben ik de secretaris der B.I.L
en zal dit jaar met trots deze functie vervullen. Aangezien ik de laatst

overgebleven Leidenaar ben in dit bestuut staat volgens mij buiten
kuif dat ik een belangrijke groep leden en alumni vertegenwoordig
binnenin de vereniging. Het contact met onze leden staat voor mij
centraal, dus voor een kopje koffie of een praatje ben ik vrijwel
altijd wel te vinden in onze prachtige kamer. Ik kijk ernaar uit om
samen met mijn lieftallig bestuur er een prachtig jaar van te maken!
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rrrr lnformatief

Interview met Staatssecretaris SZW Tamara van Ark

Begin december sprak de redactie met de kersverse

staatssecretaris van Sociale Zaken en Werkgelegenheid.

Tamara van Ark (43) studeerde Bestuurskunde aan de

universiteit van Rotterdam. Na haar studie was zij onder

andere we rl<zaambljverschillende consultancybedrijven

en de sociale dienstvan de gemeente Rotterdam. Daarna

is mevrouw van Ark wethouder geweest bij de gemeente

Zuidplas en tijdens de kabinetten Rutte I en Rutte II
zatzij in de TWeede Kamer voor de VVD, in Rutte I als

wo ordvo e r der Zor gen in Rutte I I als vicefractievo o r zltter .

Wat heeft u in uw portefeuille en hoe bevalt het?

Wat ik heel fijn vind is dat ik mag zorgen dat mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt weer aan

de slag kunnen. In mijn vorige banen heb ik me hier ook mee beziggehouden. Wat nieuw is voor mij

is de Inspectie SZW, handhaving en fraudebestrijding. Kinderopvang zit ook in mijn portefeuille wat

een nieuw onderwerp is voor mij. Ik heb echter zeer deskundige ambtenaren tot mijn beschikking die

mij prima ondersteunen.

Uw voorgangster was van PvdA- huize, gaat het roer nu volledig om met u als Staatsseeretaris?

Als je naar mijn portefeuille kijkt zie je datin hetvorige regeerakkoord, een akkoordvan PvdA en WD,
heel erg gekeken is naar hoe we zoveel mogelijk mensen mee kunnen laten doen op de arbeidsmarkt.

Vooral mensen met een afstand tot die arbeidsmarkt. Bijvoorbeeld omdat zelangin de bijstand zitten

of omdat ze een handicap hebben. In het huidige regeerakkoord staat die wens nog steeds en ik zal

dus daarop voortborduren. Wel leven we nu in een economisch betere tijd dan 5 jaar geleden. Dat

betekent dat de keuzes en voorwaarden die ik ga maken wellicht anders zullen zijn dan ten tijde van

de vorige Staatssecretaris. De doelstelling blijft hetzelfde. Wat ik belangrijk vind is dat de regelingen

die er zijn niet tegen worden gewerkt. Daarmee bedoel ik dat er soms regels zijn die mensen juist aan

de kant doen blijven staan. Mijn doel is om te accentueren dat vooral gemeentes er meer aan kunnen

en gaan doen om iedereen mee te laten doen aan het arbeidsproces.

lnformatief llll

Wat is voor u het belangrijkste wat u ivilt bereiken in deze regeerperiode?

Wat ik het allerbelangrijkste vind is dat mensen mee kunnen doen op de arbeidsmarkt. Ik wil graag

uitgaan van wat mensen wel kunnen in plaats van wat ze niet kunnen. We hebben in dit land een

heel mooi sociaal stelsel. Als het bijvoorbeeld zelf niet lukt dan kun je terugvallen op verschillende

regelingen. En tegelijkertijd brengen we die ook met elkaar op, dus is het zaak om daar zorgvuldig

mee om te gaan. Het is belangrijk dat mensen aan het werk gaan, niet alleen voor het salaris, maar ook

voor de sociale contacten. Daardoor kunnen mensen zich ontplooien, doorgroeien en plezier hebben.

Helaas nemen er wat mij betreft nog te weinig mensen deel aan de arbeidsmarkt. Aan de andere kant

zie ik nu ook dat de economie aantrekt en dat werkgevers zitten te springen om mensen. Dus als het

ooit kan is het nu: dit vind ik wel een hele mooie en belangrijke opgave.

U heeft bestuurskunde gestudeerd, heeft u wat aan e1e studie gehad in uw loopbaan?

Laat ik het zo zeggeni ik had toen ik de studie deed niet kunnen bedenken hoeveel ik eraan zou

hebben. Ik ben in 1998 afgestudeerd, dus dat is al een tijd geleden. Bestuurskunde is een hele mooie

mix van allerlei disciplines. fe krijgt wat mee over rechten, over economie, over informatisering en

een stukje sociologie. Wat je leert is dat je heel snel op een onderwerp kan inzoomen. ]e leert echt in
stelsels denken, en dat is ongelooflijk handig, bij welke werkkring je dan ook gaat werken. Dit komt

omdat je eigenlijk een soort raster meekrijgt, waardoor je heel snel tot de essentie kan doordringen.

En dat realiseerde ik me helemaal niet zo toen ik de studie deed, want het was toen soms best wel een

beetje abstract. Ik weet niet of het nu nog steeds zo is, maar ik denk dat er tegenwoordig meer aandacht

is voor inhoud en projecten. En de studie zorgt ervoor dat je een brede blik krijgt. Omdat je van al

die disciplines wat mee krijgt, realiseer je je ook altijd dat er meerdere werkelijkheden en meerdere

perspectieven zijn. En dat vind ik echt iets waar ik, ook 20 jaar later, nog steeds heel veel aan heb.

Zelf ben ik na mijn studie eerst in het bedrijfsleven gaan werken. Ik kwam er wel snel achter

dat ik me meer thuis voelde in het publieke domein. Wat ik heb gemerkt is dat je met de kennis die

je opdoet bij bestuurskunde heel goed terecht kan in het bedrijfsleven. Al was het maar omdat er veel

samengewerkt wordt door het bedrijfsleven met de overheid. Kijk maar naar de vraagstukken die wij

hebben op het gebied van het arbeidsmarktbeleid, daar moet je echt samenwerken. Ik praat heel veel

met werkgevers. En als je elkaars taal spreekt als bestuurskundige, ontwikkel je ook een taal, en dat

werkt dan heel prettig.
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rrrr Wetenscha

Bestuurskunde en Economie
In zowel Leiden als Den Haag verzorgt de afdeling Economie - van de Leidse rechtenfaculteit
- onderwijs voor ruim 1700 studenten. In totaal verzorg! de afdeling Economie 19 vakken bij
de opleidingen Bestuurskunde. De bacheloropleiding waar de afdeling aan meewerkt bestaat
uit twee tracks: Beleid, Bestuur en Organisatie (BBO) en Economie, Bestuur en Management
(EBM). De trackBeleid, Bestuur en Organisatie is een klassieke opleidingbestuurskunde, waarin
de economen enkele vakken verzorgen, bijvoorbeeld op het terrein van overheidsfinanci€n.
De andere - populaire - track is Economie, Bestuur en Management. Deze track is een uniek
samenwerkingsverband tussen het Instituut Bestuurskunde en de Afdeling Economie. Studenten
die deze track volgen, krijgen zowel bestuurskundige als economische vakken.

Dr" Olaf van Vliet: 'Aan veel maatschappelijke vraagstukken zitten namelijk
zowel bestuurlijke als economische kanten. Denk hierbij bijvoorbeeld aan

hervormingen van arbeidsmarktbeleid. Het vorige kabinet heeft het ontslagrecht

en de Werkloosheidswet (WW) veranderd. Vanuit de economie analyseren wij
de effecten van deze beleidsveranderingen op bijvoorbeeld de werkgelegenheid

en de inkomensverdeling. Het besluitvormingsproces dat voorafgaat aan de

beleidsveranderingen bestuderen studenten juist vanuit een bestuurskundig

perspectief. Vervolgens is het interessant om te kijken naar de interactie tussen

de economische en de bestuurlijke aspecten. Dit is het type vraagstukken waar

we ons mee bezighouden in Economie, Bestuur en Managementl'

Om ook op masterniveau de studenten EBM een aansluiting te bieden is vorig collegejaar het nieuwe

masterprogramma Economics and Governance gestart. Ruim 50 Nederlandse en internationale
studenten volgen deze nieuwe master en vanaf februari 2017 is hun onderwijs ook in het nieuwe
gebouw aan de Wijnhaven.

Prof. Dr. K.P. Goudswaard: "Veel van het onderzoek van de Leidse economen

weet zijn weg te vinden bij de ministeries in Den Haag. Denk aan uitgebreide

vermeldingen van het onderzoek naar de toereikendheid van pensioenen in de

Miljoenennota en de Perspectiefnota Toekomst pensioenen (van het Ministerie
van SZW)I' Na het voorzitterschap door Prof. Kees Goudswaard van een

regeringscommissie die zich heeft gebogen over de toekomst van de pensioenen,

is hij de afgelopen jaren voorzitter geweest van de SER-Commissie Toekomst

Pensioenen, die het kabinet adviseert over hervorming van het stelsel, mede in
het kader van de door het kabinet geinitieerde brede maatschappelijke dialoog

over de pensioenen.

Wetenschappelijk

\r

Prof" Koen Caminada: "Het Leidse onderzoek heeft ook een rol gespeeld

in de maatschappelijke discussie over de scheefheid van de inkomens- en

vermogensverdeling ,aangezwengeld door Thomas Piketty, omdat wij met onze

data de inkomens- en vermogensverdeling voor Nederland in kaart kunnen

brengen, en tevens verder aanvullen met de opgebouwde pensioenvermogens.

Wij werden dan ook uitgenodigd voor een Rondetafelgesprek in de TWeede

Kamer tijdens het bezoekvan Thomas Piketty aan het parlement. En natuurlijk

ons onderzoek over de betere vormgeving van het belastingstelsel. De heffing

van belastingen zal altii dverstorende effecten teweegbrengen, maar s ommige

heffingen brengen grotere distorsies met zich mee dan andere.

In de internationale empirische literatuur krijgt dit thema de laatste jaren veel aandacht. Het

regeerakkoord is niet doof gebleken voor deze wetenschappelijke inzichten. Na vijf miljard

lastenverlichting in 2016 staat nu 6,4 miljard euro lastenverlichting op de rol voor de periode tot

en met 202I (waarvan 0,6 miljard euro structureel), maar het kan helaas geen fundamentele

belastinghervorming worden genoemd. De coalitiepartners draaien aan veel fiscale knoppen, vooral

om de bestaande inkomensverhoudingen in stand te houden. Het lage btw-tarief gaat omhoog, er

komt een tweetaks en het fiscale voordeel van aftrekposten wordt onafhankelijkvan de tariefschijf (tax

credits), hetgeen verstandig is.

Maar er is ook sprake van verdergaande versluierende belastingheffing via het steiler afbouwen van

de algemene heffingskorting en de arbeidskorting. Het regeerakkoord verhult dat de marginale

tarieven fors hoger uitkomen in de relevante inkomenstrajecten. Het tweetakstarief is aldaar dus niet

37o/o en 49,5o/o zoals het Regeerakkoord doet voorkomen, maar 49o/o en 55,60/o. Het regeerakkoord is

onmiskenbaar een compromis: veel voorgestelde maatregelen werken tegen elkaar in waardoor het

fiscale stelsel op korte termijn niet verbetert en (ook) geen banen oplevert.

Maar wie nog wat verder kijkt, ziet dat het regeerakkoord het pad heeft geEffend voor de toekomst:

de overheveling van de eigen woning naar box 3 ligt in het verschiet en via een verdere verhoging

van de btw kunnen de lasten op arbeidsinkomen verder dalen waardoor de schadelijke effecten van

belastingheffingverminderen.Enofwedatnuleukvindenofniet,deinternationalekrachtsverhoudingen

stellen beperkingen aan de fiscale autonomie van een kleine open economiel' Andere voorbeelden

zijn de bijdrage aan het Interdepartementale Beleidsonderzoek Financidle positie van ouderen en -
recent - het onderzoek dat de afdeling uitvoert voor de SER over pensioenen van zzp-ers. De afdeling

Economie werkt hiervoor ook samen met de Wetenschappelijke Raadvoor het Regeringsbeleid op het

terrein van flexibilisering van de arbeidsmarktl'
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rrrr Activiteiten

B.f.L. Activiteiten
De B.I.L. heeft de afgelopen maanden genoeg activiteiten georganiseerd en
absoluut niet stilgezet en. Zo werden de bestemmingen van de reizen bekend
en werden de eerste feesten gegeven. Een kort overzicht.

Activiteiten rrrr

Campus Party 2.0
5 oktober

Het jaar werd goed afgetrapt met een feest in het

Paard op 5 oktober. Samen met Basis,ISN en LUSSA

werd dit grootse evenement georganiseerd nadat

dit vorig jaar zo goed in de smaak gevallen was. De

voetjes gingen van de vloer en de heupen kwamen

los. Tot in de late uurtjes werd gedanst op de vlotte

deuntjes van de verschillende dj's die draaiden.

Eerstejaarsexcursie Provincie Zuid-
Holland
6 oktober

Een dag later gingen we met een groep eerstejaars op

excursie naar het Provinciehuis van Zuid-Holland.

Na een algemene inleiding over de provincie, waarbij

ook onze kennis over het openbaar bestuur werd

getest, gingen we aan de slag met het Safe City Spel

waarbij we in groepjes een ramp moesten voorkomen

in grote steden. De dag werd afgesloten met een

borrel waarbii iedereen al zijnvragen kon stellen aan

medewerkers van de provincie.

B.I.L. Diner
10 oktober

De eerste formele activiteit van het jaar was

traditiegetrouw het B.I.L. diner. Iedereen was samen

met zijn of haar date op zijn best gekleed voor een

driegangendiner bij Dudok. Natuurlijk werden ook

de B.I.L. awards uitgereikt voor de verschillende

categorie€n.

Cafe de Campus
B november

Samen met het Instituut Bestuurskunde werd op 8
november Cafd de Campus georganiseerd waarbij

de voorronde van de Bestuurskunde Challenge

gehouden werd. Drie teams hadden 24 uur de tijd
om te onderzoeken of Nederland de organisatie van

het WK voetbal in 2022 zou kunnen overnemen.

De presentaties werden door een onafhankelijke

jury beoordeeld. Natuurlijk werd ook de B.E.L.-gids

uitgereikt met daarin alle vak evaluaties van het

vorige studiejaar.

Korte Reis bekendmaking
14 ncvember

Na alle opwinding over de bestemming van de

Korte Reis werd dit op 14 november eindelijk

bekendgemaakt: niet Barcelona of Berlijn maar dit
jaar zal de B.I.L. het mooie Zagreb bezoeken.

Oud gangverenigingen borrel
21 november

Hoewel de B.I.L. al een aantal jaar niet meer op de

Faculteit der Sociale Wetenschappen gevestigd is

zijnwe onze roots niet vergeten. Daarom werd op 2l
november een borrel georganiseerd met de andere

gangverenigingen in Leiden.

Lange Reis bekendmaking
28 ncvember

Eindelijk werden we uit onze lijden verlost en was

de bestemming van de Lange Reis niet langer een

geheim. Ook dit jaar zullen we twee steden bezoeken:

zowel Tel-Aviv als Jeruzalem kunnen een bezoek van

de B.I.L. verwachten. Van 28 juni t/m 8 juli zal de

B.I.L. in Isra€l te vinden zijn.

Formele activiteit: Leiderschap
30 november

Op 30 november werden door middel van een

interactieve en uitdagende training de leiderschap

skills van de deelnemers verrijkt .Deze Inhousedag bij

The Hospitalitist werd afgesloten met een uitgebreide

borrel in de nieuwe Rooftopbar van Den Haag.

Kroegentocht
6 december

De commissie Informeel heeft na onderzoek de

beste en leukste kroegen van Den Haag op een rijtje

gezet voor de jaarlijkse kroegentocht. Maar liefst vier

kroegen werden bezocht door een grote meute die de

straten van Den Haag al zingend doorkruisten.

Foto: Campus Party 2.1)

Meet de Campus
9 clecernber

Dit jaar kregen alle ouders de kans om de nieuwe

campus te bezoeken waar hun kinderen dagelijks

zwoegen. Naast diverse presentaties over de studie,

de campus en de vereniging kregen de ouders ook

de kans om zelf een bestuurskundig probleem op te

lossen en daarmee inzicht te krijgen in de dagelijkse

opgaYen van de studenten.

Masterreis Brussel
23 tlm 25 januari

De jaarlijkse Masterreis werd dit jaar in januari

georganiseerd met als bestemming de Europese

hoofdstad Brussel. Op het programma stond onder

andere een bezoek aan de NAVO.

Korte Reis
27 januari tl m 2 februari

Natuurlijkkon in januari de Korte Reis nietontbreken.

Na de lange busreis stonden verschillende interessante

excursie op de planning. Zo was er bijvoorbeeld een

ontmoeting met een parlementslid van de Kroatische

overheid.

.r!q}.
Feito; Cafe de Carnpus
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Alumni activiteit: Burgerparticipatie

Op 20 februari zal de eerste alumni activiteit van dit collegejaar plaatsvinden van de B.I.L. in
samenwerking met het Instituut Bestuurskunde! Het thema van de avond is burgerparticipatie en er

zullen twee presentaties gehouden worden over dit onderwerp.

Als eerste zal Carola van Eijk, net gepromoveerd op dit onderwerp, meer vertellen over hoe burgers
samen met de overheid allerlei publieke diensten leveren. Wat motiveert burgers? Hoe staan de

professionals tegenover samenwerken met burgerleken? En hoe verloopt de interactie tussen de beide

partijen?

Vervolgens zalMenno Spaan, oprichter en directeurvan Haagse Beekorganisatieadvies, zijn ervaringen
uit de praktilk ten aanzien van burgerparticipatie delen. Hij ondersteunt diverse gemeenten om tot
andere werkwijzen te komen waarbij input van burgers, instellingen en ondernemingen centraal staan.

Er wordt afgesloten met een borrel en dit alles zal plaatsvinden op onze nieuwe campus Wijnhaven

Wanneer: 20 februari, 19.00 uur - 21"00 uur
Waar: Campus Wijnhaven, Turfmarkt 99

Aanmelden kan door een mail te sturen naar info@bilboard.nl. Vermeld daarin uw naam en jaar van

afstuderen.

Het alumni lidmaatschap

De B.I.L. hecht veel waarde aan het contact met haar alumni. Daarom worden alumnileden van de

B.I.L. op de hoogte gehouden van de actualiteiten binnen de vereniging middels een eigen Extern
Magazine, de Bestuurskundige Berichten, en een eigen alumni nieuwsbrief. Daarnaast worden er ieder
jaar een aantal activiteiten voor alumni georganiseerd zoals hefMaster-Alumni diner en lezingen. Als
alumnus kunt u ooktoetreden tot onze Linked-In en onze Facebookpagina om op de hoogte te blijven
van werkzaamheden en activiteiten van voormalige studiegenoten. Dit allemaal om ervoor te zorgen

dat het contact met de vereniging, de alumni en huidige leden zo goed mogelijk behouden blijft.

Aanmelden voor het alumni lidmaatschap kan via: secretaris@bilboard.nl.

Vrienden van de B.I.L.
Sinds twee jaar is het nieuwe initiatief 'Vrienden van de B.I.L.' (VvB) opgericht. De B.I.L. hecht veel

waarde aan de carridre en ontwikkeling van haar leden. Om dit waar te kunnen maken hebben wij
uw hulp nodig. Word Vriend van de B.I.L. en lever een financiele bijdrage zodat de vereniging ervoor
kan zorgen dat haar leden een onvergetelijke tijd bij de B.I.L. beleven! Als dank zult u een vermelding
krijgen op de website en in de almanak.

Geinteresseerd of heeft u vragen? Mail dan gerust naar extern@bilboard.nl!

Almanak 2016-2017

De almanak2}L6-20l7 is uit. Zouugraageen exemplaar ontvangen? Dan sturen wij u er een toe. Mail
hiervoor naar info@bilboard.nl.
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Beteef de pure Thaise keuken in
een uniek en eigentljds interieur
Ste[ zetf uw 3 gangen diner samen
voor een vaste prijs van € 23,50

Spui 185 | 070 365 28 27 | www,spize,nl
(L50 meter naast Path6 Spuimarkt tegenover Dr, Anton Phitipszaat)


